
Kuba prezidento salutas laboron
de la popolo

Havano, dec 31  (RHK) La ministra konsilantaro okazigis sian lastan kunvenon ?i-?a?don, kie estis
traktitaj temoj kiel la planado teritoria, la plenumo de la Ekonomia kaj Socia Strategio, la kontinueco de la
studo kaj la plibonigo de la komerco.

"La heroeco de ?i tiu jaro estis terura", kaj 2022 venas kun espero, sed ni havas hodia? grupon da
kompleksa?oj, kiujn ni ne povas ignori kaj necesas solvi, ?ar la Revolucio iras anta?en, esprimis la kuba
prezidento Miguel Díaz-Canel.

Dum la kunveno, la prezidento  memorigis, ke estas amasi?intaj problemoj, kiuj bezonas solvon kaj
kvankam ni ne povas ?iujn samtempe fari, anka? ni ne povas permesi senmovecon, insistis la ?tatestro.

Necesas proponi solvojn, efektivigi ilin kaj taksi kiajn rezultojn ili donas al ni, ?ustigi tion, kion oni devas
korekti kaj da?rigi anta?en. ?i estas maniero vivi la? tio, kion la homoj petas, li taksis.

Por atingi tion, oni devas labori alie, li emfazis; vi devas fluliniigi procezojn, riski, proponi, efektivigi; ni
devas ser?i efikecon kaj esti kun la homoj en la komunumoj.
La Konsilio de Ministroj taksis defiojn kaj atingojn



?efministro Manuel Marrero Cruz, kiu gvidis la kunvenon, emfazis la bezonon, ke ?iu decido adoptita de la
Ministerio pri Financo kaj Prezoj estu analizita ?is la reala efiko estos konata.

En la kunveno, oni aprobis proponon  de la Ministrino pri Laboro kaj Socia Sekureco, Marta Elena Feitó,
por la kontinueco de studoj de la diplomi?intoj de la 9-a klaso  kaj eniro al Supera Eduko.

Estas oferto por ?iu, kiu vere volas eniri en Superan Edukon kaj plenumas siajn enirpostulojn, ?ar
ekzistas anka? kvalita postulo, kiun ni neniam variigos - li reasertis -, ?iu profesiulo kiu estas trejnita en
Kubo, sendube devas esti karakterizita per la kvalito de ilia trejnado.

Asociita al ?i tiuj aferoj, la Prezidento de la Respubliko komentis kelkajn ur?ajn taskojn, kiujn la? lia opinio
devus esti entreprenitaj en la ?enerala eduka sistemo rilate al eniro kaj eliro, konsiderante tion, kio estis
lernita en ?i tiuj tempoj, kun la taksoj  farita pri la ekonomia kaj socia situacio de la lando, kaj la  situacioj
de vundebleco kaj malegaleco.

La tagordo de la ministra konsilantaro inkludis la aprobon de la Teritoria Ordiga Skemo de la provinco
Artemisa, kiu bazi?as sur profitado de la potencialo kiun tiu ?i teritorio havas.

Alia afero taksita estis la plenumo de la decidoj adoptitaj por plibonigi la podetala komerco, aspekto en kiu
la Ministro pri Interna Komerco, Betsy Díaz, agnoskis, ke progreso ne estis farita en la sama maniero en
?iuj teritorioj.
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